
وقتی نایب به حق و مشخص حضرت صاحبالامر«عجلااللهتعالیفرجه» یعنی مقام معظم

رهبری«حفظهاالله» راهها را و حساسیتها را بهخوبی مشخص میکنند دیگر جایی برای اینگونه

دغدغهها میماند؟!!

شماره پرسش: ۱۴۵۷۶

تاریخ ارسال پرسش: ۰۲:۳۹:۰۱ ۱۳۹۴/۱۰/۲۶

متن پرسش

سلام استاد و خدا قوت: استاد لطفا نظر خودتون رو در مورد این فرمایشات اخیر آیت االله قرهی در

مورد فتنه اکبر و ظهور امام زمان (عج) بفزماد متن سخنان ایشان از سایت حوزه علمیه امام مهدی
(عج) در زیر قرار دادم ....... هشدار! فضای غبارآلود فتنه اکبر، حتّی برای سینهچاکان ولایت! من قبلاً

بیان کردم: از 1400 در 1400 لحظهشماری کنید. یعنی ما الآن در سال 1394 هستیم که دیگر دارد تمام

میشود و به سرعت میگذرد. 1400 هجری شمسی که آمد، بزرگان ما، اعاظم ما، آیتاالله مولوی

قندهاری (اعلي االله مقامه الشّريف) بارها فرمودند که از آن لحظه به بعد نه روزشماری، بلکه

لحظهشماری کنید برای ظهور! مطلب دیگری هم که من بیان کردم: نهایت این انقلاب، تا پنجاه سال

است. شاید هم زودتر شد، اصلاً بیان شده: «الدعاء یرد القضاء»[3]، ما نگفتیم چه زمانی؟ گفتیم: تا آن

زمان. ای بسا زودتر. یک نوع دیگر هست که دو تا چهارده کنار هم باشد، یعنی مثلاً نهایتش این است

که هزار و چهارصد و چهارده هجری شمسی. ما این مطالب را میگوم و ابایی هم نداریم، حال شما

به سخره بگیرید. مگر اتّفاقاتی که بیان کردیم، به وقوع نپیوست؟! مگر نگفته بودیم: فتنه 88 به وجود

میآید، مگر نشد؟! ما قبلاً به آقایان فتنه 88 را بیان کرده بودیم. مگر نگفته بودیم فتنه اکبر در راه

است. اتّفاقاً شما ناراحت این هستید که با بیان این مطالب، کیدهای شما برملا میشود. روایتی هم

در این زمینه داریم که حضرت امام حسن عسگری فرمودند: «أضعَفُ الأعداءِ كَيدا مَن أظهَرَ عَداوَتَهُ»[4]،

سستانديشترين دشمنان، كسى است كه دشمنى خود را آشكار سازد. پیشگویی بزرگان و اعاظم -

که بنده نوار هستم و از آنها نقل کردهام و إلاّ خودم چیزی ندارم - کید دشمنان را برملا میکند. لذا

اینها هم ناراحت همین آگاهی رساندن به مردم هستند. اگر توضیح داده شود که فتنه اکبر دارد به
وجود میآید و اگر مجلسین را از دست بدهیم، با داعش گره میخورد، مردم آگاه خواهند شد. من قبلاً

این را غیرعلنی در جمع مسئولین و ... گفته بودم. امّا امروز علنی بیان میکنیم تا جوانان عزیز هشیار و

بیدار باشند. لذا بیان کردم که فقط باید یک لیست واحد باشد، چه خبرگان و چه مجلس شورای

اسلامی. ولو به این که امکان دارد ما از افرادی که در آن لیست واحد بیان شده، خیلی خوشمان نیاید

و بگوم: اینها که آنطور که باید و شاید، انقلابی و ولایی نیستند که درست هم میگود و برخی از

آنان متأسّفانه نیستند و شاید در مجلسین هم نباشند، امّا چاره نداریم. چون اگر لیستها متعدّد شود،

ما ضرر خواهیم کرد، چون آنان یک لیست واحد بیشتر نمیدهند. اگر آنها پیروز شوند، قصدشان قلع



و قمع ولایت و نظام هست. طوری قضیّه داعش با فتنه گره میخورد و با آمدن داعش در ایران،

جنگها و خونریزیها به وجود میآید و اینقدر فضا غبارآلود خواهد شد که برخی که الآن دارند از

ولایت دفاع میکنند و سینهچاک هستند، در آن زمان میگویند: امام راحل عظیمالشّأن فرمودند: اصل،

حفظ نظام است و نفرمودند: اصل، حفظ رهبری است. لذا امامالمسلمین در وادی خطر قرار بگیرند در

حالی که ایشان، نائب امام زمان هستند. ..... این هم ادرس سایت

http://www.emammahdy.com/Content/Content.aspx?PageCode=58731 استاد

چقدر باید روی این حرف ها حساب کرد ؟ التماس دعا

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: نمیدانم وقتی نایب به حق و مشخص حضرت

صاحبالامر«عجلااللهتعالیفرجه» یعنی مقام معظم رهبری«حفظهاالله» راهها را و حساسیتها را

بهخوبی مشخص میکنند که ما باید نسبت به پایداری انقلاب تحلیل داشته باشیم و میفرمایند:

«اینها تحلیل لازم دارد. تحلیل را شما جوانها بروید بکنید، برای من روشن است؛ جوانها بروند

تحلیل کنند، بنشینند، فکر کنند و ببینند که اینجا چه چیزی نقشآفرینی کرد... که آن نهضتها نتواند

باقی بماند و نتواند به نتایج نهایی خودش برسد امّا این انقلاب توانست قدرتمندانه بایستد؟ اگر ما

بتوانیم تحلیل درستی از این حوادث پیدا کنیم، آنوقت دیگر این بذر ترس و رعب و ناامیدی که

بعضی در دل مردم میپاشند بکلّی خواهد پوسید و از بین خواهد رفت؛ [اگر] بتوانیم درست بفهمیم، راه

آیندهی این کشور کاملاً روشن خواهد شد. باقی ماندن، ماندگاری، طاقت آوردن برای یک حادثهی

اجتماعی، خیلی عنصر مهمّی است».[1] آیا دیگر جایی برای اینگونه دغدغهها میماند؟!! موفق باشید

 

[1] - بیانات مقام معظم رهبری با مردم قم، 19/10/94


